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Αύξηση του Μετοχικού Κεφαλαίου της Ε.Τ.Ε. 

Βασική προτεραιότητα του Σ.Υ.Ε.Τ.Ε. είναι η 

διασφάλιση της σημερινής Μετοχικής σύνθεσης της 

Ε.Τ.Ε. 

 Το προεδρείο του Σ.Υ.Ε.Τ.Ε. συναντήθηκε με τον Πρόεδρο και Διευθύνοντα 

Σύμβουλο της Τράπεζας και ενημερώθηκε διεξοδικά για την επικείμενη αύξηση του Μ.Κ. 

της Τράπεζας κατά 2,8 δις €. 

 Η Διοίκηση της Τράπεζας μας εξήγησε και μας διαβεβαίωσε ότι η συγκεκριμένη 

αύξηση  του Μετοχικού κεφαλαίου : 

1.- Θωρακίζει την πορεία της Τράπεζας απέναντι σε οποιοδήποτε ακραίο σενάριο σε ότι 

αφορά τις οικονομικές εξελίξεις.  

2.- Ενισχύει την εμπιστοσύνη των αγορών προς την τράπεζα και κατά επέκταση στην 

ελληνική οικονομία.  

3.- Βελτιώνει καθοριστικά τον δείκτη κεφαλαιακής επάρκειας της τράπεζας.  

4.- Επιταχύνει την έξοδο της τράπεζας στις αγορές συμπαρασύροντας όλο το τραπεζικό 

σύστημα.  

 Ο Σ.Υ.Ε.Τ.Ε. πιστεύει  ότι αυτή η αύξηση του Μετοχικού Κεφαλαίου της Ε.Τ.Ε. 

θωρακίζει την Τράπεζα απέναντι στις σημερινές οικονομικές συνθήκες και έτσι μπαίνουν 

τα θεμέλια για την περαιτέρω ανάπτυξή της.  

Συνάδελφοι,  

Βασική προτεραιότητα του Σ.Υ.Ε.Τ.Ε. είναι η  διασφάλιση της συμμετοχής 

των Ασφαλιστικών Ταμείων στην αύξηση του Μετοχικού Κεφαλαίου της 

Τράπεζας γιατί μ΄αυτόν τον τρόπο διασφαλίζεται η διατήρηση της 

φυσιογνωμίας και ο χαρακτήρας της Εθνικής Τράπεζας που  είναι συνδεδεμένη 

με την πορεία της Ελληνικής Οικονομίας.  

Ο Σ.Υ.Ε.Τ.Ε. τις επόμενες ημέρες θα ζητήσει συνάντηση με την ηγεσία του 
Υπουργείου Εργασίας έτσι ώστε να αναζητηθεί ο καλύτερος δυνατός τρόπος 
συμμετοχής των Ασφαλιστικών Ταμείων στην επικείμενη αύξηση του Μ.Κ. της 
τράπεζας. 

Ο Σ.Υ.Ε.Τ.Ε. θα σας κρατά ενήμερους για 
οποιαδήποτε εξέλιξη.  

         Με συναδελφικούς χαιρετισμούς 
Για το Διοικητικό Συμβούλιο 

Ο Πρόεδρος         Ο Γεν. Γραμματέας 
               Γιώργος Γιαννακόπουλος        Γιώργος Μότσιος  

 


